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Mijne heren, 
 
Bij deze willen wij een aantal vragen indienen voor de ALV  van 8 
maart aanstaande. 
 
Vraag 1. Punt 8  
 
Waarom willen we toch gezien de huidige financiële omstandigheden 
de Olympiade organiseren. 
Wij begrijpen dat je hier mee de duivensport promoot, maar ons lijkt 
het beter om eerst de financiën op orde te hebben.  
 

 Je kunt het ene doen en het andere niet laten. Aan beide zaken 
wordt gewerkt. Willen we door met onze duivensport in de 
toekomst dan zal er iets moeten gebeuren. De Olympiade kan 
mits goed opgezet hier een belangrijke bijdrage aan leveren 

 
Vraag 2. Punt 9.4 
 
Hoe denkt men straks de vervanging van de opleggers te betalen, als 
er geen voorziening wordt getroffen.  

 Wij gaan ervan uit dat onze wagens mits goed onderhouden 
nog 10 tot 15 jaar meekunnen. De toekomst is onzeker met een 
afname van ca. 5% van de liefhebbers per jaar. Wellicht hebben 
we in de toekomst minder opleggers nodig. Daarnaast is heeft u 
kunnen lezen dat de NPO ook in overleg met de afdelingen naar 
een herindeling van vlieggebieden in Nederland wil komen. Wat 
dit voor onze afdeling gaat betekenen is ongewis. Gezien 
bovenstaande lijkt het ons dus niet nu noodzakelijk om de 
vrachtprijzen te verhogen en daardoor een extra buffer op te 
bouwen voor aanschaf van nieuwe opleggers.  



Mocht het desondanks nodig zijn dat een oplegger moet worden 
vervangen dan kunnen we dit gezien onze financiële positie 
probleemloos oplossen en is ook  lease een acceptabele oplossing. 
De liefhebbers van dat moment dragen dan ook bij aan de kosten 
voor het vervoer. 
 
Vraag 3. Punt 9 g 
 
Waarom is er een gedifferentieerde verhoging nodig. Als er een 
verhoging nodig is vanwege de daaraan verbonden kosten moet dit 
eenzelfde verhoging zijn voor alle ringen, dus bijv. : 10 ct. per ring 
ongeacht het aantal.  

 Overal in den lande wordt in het kader van eerlijk spel steeds 
meer met argusogen gekeken naar de liefhebbers die grote 
aantallen duiven inkorven. Van deze veelal commerciële hokken 
wordt nu een extra bijdrage gevraagd, zodat van de kleine 
hobby liefhebber niet 15 of 20 cent extra gevraagd wordt, maar 
de bijdrage beperkt blijft tot 10 cent/ring. 

 
Vraag 4 Punt 10.4.b 
 
Waarom wordt hier geen pilot van gemaakt, om daarna te beslissen 
of dit gewenst is voor 2022.  

 In feite is de diverse manieren van berekenen dit jaar een pilot. 
De kampioenen voor 2021 zullen bepaald worden door de 
manier van berekenen zoals we de afgelopen jaren gedaan 
hebben. Daarnaast zijn op de uitslag de andere berekeningen te 
zien bijvoorbeeld de grootmeester formule. De NPO betaald de 
eventueel extra kosten bij Compuclub. Na 2021 kunnen we 
bekijken wat volgens ons de beste methode is om te bepalen 
wie de afdelingskampioen is. 

 
 
 
 



Vraag 5 Punt 11 c 
 
Waarom is de sectie sportbeleving geen adviesorgaan?  

 In ons preadvies heeft het bestuur deze opmerking ook 
gemaakt, omdat de sectie sportbeleving geen formele 
achterban heeft. Echter het NPO bestuur wil deze sectie toch 
een bepaalde status meegeven en daarmee stemrecht in de 
NPO Ledenraad. Daarnaast wil men zich verzekeren van een 
andere input dan alleen gestuurd door de afdelingen. 

 
Tor zover de vragen en antwoorden. Dan kunnen we nu over naar 
onze agenda met de diverse stempunten. 
 
 
 
 
 


